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CONSELL DE BARRI DE LA PROSPERITAT  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

Data: 4 desembre 2023 Hora: 18hores  

Lloc: Escola Victor Català 

Persones assistents 

Composició de la taula: 

Presidència:  Dídac Ramírez conseller de barri 

Vicepresidència: Santiago de Pedro 

Tècnic de barri: Noemí Ayora 

Altres: Gabriel Duarte  

 

Assistents al consell: 

Representants d’Entitats/Associacions:  

Consellers o conselleres o altres representants polítics: 

conseller tècnic David Martínez,  

ERC Montserrat Cuspinera,  

BCN en Comú Carles Benito,  

PSC Esther Paez,  

PP Francisco Barreña  

Tècnics o tècniques  municipals:  Isabel Santaularia 

Veïnes i veïns: 

Assistència total en el moment de màxima afluència:  40 persones aproximadament 

Ordre del dia 

1. Renovació comissió i vicepresidència 
2. Situació equipaments i Plàstica Flor 
3. Altres 
 

Síntesi  
 

1. Renovació comissió seguiment i vicepresidència 

Tal i com queda regulat en el Reglament de Participació Ciutadana, a l’inici de cada nou 
mandat municipal hem de procedir a renovar, la composició de la Comissió de 
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Seguiment del Consell Barri i de la Vicepresidència veïnal de tots els Consells de la 
ciutat. Avui, s’inicia aquest procediment informant en el consell i s’obre el període de 
presentació de candidatures a través de  la plataforma digital Decidim.Barcelona per 
tal de facilitar i donar transparència al procés. 
A la propera comissió de seguiment, s’informarà i es posaran en comú totes les 
entitats i persones que han confirmat la seva voluntat de formar part tant de la 
Comissió de Seguiment,  com de la Vicepresidència; i al proper consell de barri, es 
procedirà a presentar totes les candidatures i a validar-les o votar-les, segons el cas. 
Es demana per la comissió de seguiment no fer servir la seu de l’AV com fins ara i 
cercar un espai alternatiu al barri per aquestes convocatòries. 
 

2. Situació equipaments i Plàstica Flor  

Pel que fa a l’equipament Plàstica Flor s’ha treballat l’avantprojecte que incorpora una 

biblioteca de districte, un auditori, un gimnàs, un equipament de barri ( cuina i sales 

polivalents), un bar i la re urbanització dels entorns, amb una mirada integral. L’edifici 

tindrà 4 plantes i la plaça s’ha dissenyat pensant en generar un espai que tingui els 

paràmetres de refugi climàtic. 

Ja s’ha fet una reunió amb el grup motor, i s’han recollit aportacions respecte del 

projecte presentat: traslladar els usos de biblioteca a les plantes segona i tercera. 

generar una terrassa en alçada i que l’espai de dalt tingui una mena d’illa  que 

permetin tenir diferents funcionals. 

Ara estan encarregant el projecte bàsic i les primeres maquetes es preveu tenir-les cap 

al maig-juny, desprès es farà el projecte executiu.  

El cost previst és de 24 milions d’euros, inclosa la re urbanització de  la plaça.  

 

Intervencions d’aquest punt: 

 Isma: Des de l’AV Prosperitat es demana poder crear una comissió de seguiment 

des de la redacció del projecte bàsic i l’avantprojecte, consideren que hi ha temes a 

polir: usos i funcionals dels espais, segueixen demanant bucs d’assaig encara que 

se’ls diu que estan al casal de joves, saber el calendari dates orientatives; estan 

d’acord que el parc es faci abans que l’equipament. 

 Meri. Li tranquil·litza que consorci biblioteques faci canvi de mirada de les 

biblioteques, li preocupa però que no es facin sales per reunions d’entitats i siguin 

només sales de lectura. 

 Federico. No veu aparcament al plantejament, manifesta desconfiança vers la seva 

realització i manifesta la necessitat. 
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 Joan: Es destaca que el pressupost biblioteca és també de l’Ajuntament. S’ha 

participat d’una reunió on s’ha menystingut la relació amb el veïnat. Es manifesta 

desconfiança vers el compromís del regidor com referent d’indústries culturals. 

 Elia: es considera que se’ls ha tractat amb superioritat i falta de respecte, entenen 

de la vida cultural del barri i estan preocupats perquè no veuen la proposta 

presentada com un projecte de barri per això volen estar presents a la comissió de 

seguiment. 

 Meri: es destaca la importància de definir els usos, donades de les necessitats que 

es tenen. 

 Isma: es demana la taula d seguiment, la definició dels funcionals i la garantia que 

sigui un equipament pel barri. 

 Es vol saber quin serà el model de gestió de l’equipament i quina participació 

tindran les entitats en la mateixa 

 Santi: la solució esportiva és insuficient només seria mitja pista, caldrien uns 600 

metros. 

El gerent respon:  

 respecte del calendari previst a la primavera del 2025 es tindria una primera versió 

del projecte executiu però que la gestió administrativa que porta la seva aprovació 

es preveu a l’octubre de 2025. Ara s’acaba el projecte bàsic i en paral•lel s’estan 

concretant les inversions de mandat, entre elles aquesta.  

 respecte de l’aparcament es va veure un elevat risc que no pogués tirar endavant 

el projecte per la gran inversió que suposava, si s’abordava conjuntament. Es va 

encarregar un projecte a banda per l’aparcament amb un cost estimat de 10-11M€ 

i ubicat fora de l’edifici 

 respecte la piscina havia una proposta que tècnicament es va tirar enrere. 

 respecte dels usos de les sales està garantida la polivalència de l’espai podent 

acollir qualsevol tipus de reunió/activitat de veïnat o de la biblioteca. 

 respecte la taula de seguiment es preveu crear-la per tal que ajudi a que el procés 

de definició del funcionals dels espais.  

 respecte la pista esportiva mai s’ha demanat aquesta quantitat de metres. Quan es 

va començar a treballar en els usos van aparèixer tres o quatre usos possibles. La 

voluntat és que sigui un únic equipament integral. L’Auditori a l’inici no tenia 

l’actual dimensió però d’on s’han reduït metres ha estat de la biblioteca.  

 respecte la comissió de seguiment es muntaran les reunions. 
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Preguntes  i torn obert de paraules  

Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents 

queixes o peticions, que es remetran als departaments municipals corresponents: 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Què es farà amb la llosa sota barracots 

casal de joves, un cop es retirin?  

Els barracots es treuen en 3 mesos, es 

preveu retirar la llosa i cal treballar els 

usos definitius de tota la pastilla. 

Es demana ampliar l’acord d’us del solar 

de “Date una huerta”.  

És un espai pel que es va arribar un acord 

in extremis respecte del seu us 

provisional. S’ha intentat contactar amb 

el mediador i s’està a l’espera de resposta 

del propietari sobre tenir un altre acord. 

S’ha traslladat al mediador que l’ús de 

l’espai per aquest projecte dona garantia 

que l’espai no s’ocuparà. Cal esperar 

resposta. 
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